



RUBY AND DIAMOND EAR CLIPS. White gold 750. Decorative, elegant ear clips with studs, set with 1 oval ruby of 5.68 ct and 5.23 ct, respectively, each within a border of 24 baguette-cut diamonds and 14 brilliant-cut diamonds, total diamond weight ca. 4.10 ct. With GRS Report No. GRS2011-040080T and 82T, April 2011. Matches the following lot.

Weissgold 750.

Dekorative, elegante Ohrclips mit Stecker, besetzt mit 1 ovalen Rubin von 5.68 ct bzw. 5.23 ct in strahlenartiger Entourage von je 24 Diamant-Baguetten und 14 Brillanten von insgesamt ca. 4.10 ct.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 18 000 / 28 000

€ 18 560 / 28 870

Koller Auktionen - Lot 2161*

A161 Jewellery - Tuesday 19 June 2012, 02.00 PM



Koller Auktionen - Lot 2161*
A161 Jewellery - Tuesday 19 June 2012, 02.00 PM



GEMSTONE REPORT

EDELSTEINBERICHT
RAPPORT DE PIERRE PRÉCIEUSE

No. GRS2011-040080T
Date 18th April 2011
Object One faceted gemstone
Identification Natural Ruby



GRS

Weight 5.23 ct
Dimensions 11.58 x 9.02 x 5.54 (mm)
Cut brilliant/step (4)
Shape oval
Color red
Comment No indication of thermal treatment

Dieser Edelsteinbericht wird nur unter der Voraussetzung abgegeben, dass die wichtigsten Informationen auf der Rückseite als Vertragsbestandteil mit der GRS Gemresearch Swisslab AG akzeptiert worden sind. Spezielle Beachtung ist der Handhabung mit der Deklaration von Behandlungen zu schenken.


Dr. A. Peretti FGG FGA
GRS GEMRESEARCH SWISSLAB European Geologist
© GRS Gemresearch Swisslab AG, P.O. Box 4028, 6002 Lucerne, SWITZERLAND
Translation

2011-040080T

Code Use
See Help
INTERNET
www.gemresearch.ch
www.swissgem.com

GRS Gemresearch Swisslab Gemstone Reports are issued under condition that the information and limitation on the reverse side form an integral part of the relevant contract with GRS Gemresearch Swisslab AG. Please note the regulations governing the declaration of gemstone treatment.

Koller Auktionen - Lot 2161*
A161 Jewellery - Tuesday 19 June 2012, 02.00 PM



GEMSTONE REPORT

EDELSTEINBERICHT
RAPPORT DE PIERRE PRÉCIEUSE

No. GRS2011-040082T
Date 18th April 2011
Object One faceted gemstone
Identification Natural Ruby



Weight 5.68 ct
Dimensions 11.69 x 9.07 x 5.80 (mm)
Cut brilliant/step (4)
Shape oval
Color red
Comment No indication of thermal treatment

Dieser Edelsteinbericht wird nur unter der Voraussetzung abgegeben, dass die wichtigsten Informationen auf der Rückseite als Vertragsbestandteil mit der GRS Gemresearch Swisslab AG akzeptiert worden sind. Spezielle Beachtung ist der Handhabung mit der Deklaration von Behandlungen zu schenken.



European Geologist

© GRS Gemresearch Swisslab AG, P.O. Box 4028, 6002 Lucerne, SWITZERLAND

Translation



2011-040082T



Verification

Code Use
See Help
INTERNET
www.gemresearch.ch
www.esimreports.com

GRS Gemresearch Swisslab Gemstone Reports are issued under condition that the information and limitation on the reverse side form an integral part of the relevant contract with GRS Gemresearch Swisslab AG. Please note the regulations governing the declaration of gemstone treatments.